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Transportudvalget

Folketinget

Transportudvalget har i brev af 9. februar 2012 stillet mig følgende spørgsmål 
vedrørende B12 ”Forslag til Folketingsbeslutning om nedsættelse af et udvalg 
vedrørende den danske jernbanes udvikling” , som jeg hermed skal besvare. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).

Spørgsmål nr. 4:

”Finder ministeren det ikke fornuftigt, at få indarbejdet elektrificeringen af dele 
af jernbanenettet og udskiftningen af signalsystemet med en plan for 
udviklingen af hele jernbanen og den kollektive trafik inkl. en plan for nyt og 
moderne togmateriel, der forurener mindre, så en samlet plan kan sikre højere 
regularitet, kundetilfredshed og at en større del af persontrafikken fremover 
sker på skinner?”

Svar:

Jeg er helt enig i, at alle bestræbelser på jernbaneområdet har til formål at sikre 
en god regularitet og tilfredse kunder, der kan skaffe flere passagerer til 
jernbanen.

Regeringen går varmt ind for elektrificering af banenettet og med aftalen af 7. 
februar 2012 er der nu taget hul på realisering af dette. Vi støtter helhjertet 
udskiftningen af signalsystemet. 

Jeg henviser i øvrigt til min besvarelse af spørgsmål 1.

Med venlig hilsen

Henrik Dam Kristensen
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